
 
 

 
 
 

دمياط جامعة–كلية طب البشرى  
مةقسم الباطنة العا  

 

 

 امرؤية
أ ن يكون كسم امباطنة امعامة مركزًا رائدًا في امتعليم امطبي، والخدمات الإكلينيكية، وامبحث امعلمي في مجالت امطب امباطني وفروعه 

كليميًا، بما   يسهم في تخريج أ طباء متميزين وتلديم رعاية صحية متكاملة مبنية على أ فضل الممارسات امطبية امعالمية.الدكيلة، محليًا واإ

 

 

 

 

 امرسالة
 

 يعمل كسم امباطنة امعامة على تحليق التميز في:

عداد طلاب وطامبات امطب بالمعرفة والمهارات امسريرية املازمة لممارسة امطب  .1 امباطني بكفاءة امتعليم امطبي: من خلال اإ

 وأ خلاكية.

الخدمة امطبية: بتلديم رعاية صحية عامية الجودة في جميع تخصصات امباطنة الدكيلة، مع امتركيز على سلامة المريض والارتلاء  .2

 بتجربة امعلاج.

شخيص امبحث امعلمي: بتشجيع ودعم امبحث ال كاديمي والإكلينيكي الذي يعزز فهم ال مراض امباطنية ويطور وسائل امت  .3

 وامعلاج.

 امتدريب المتخصص: عبر برامج الدراسات امعليا وامتدريب المس تمر ل طباء امزمالة والماجس تير والدكتوراه في فروع امباطنة. .4

 امة واموكاية من ال مراضخدمة المجتمع: من خلال امتوعية امصحية والمبادرات المجتمعية امتي تسهم في تحسين امصحة امع .5
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Vision 
To be a leading center of excellence in medical education, clinical care, and research 
in internal medicine and its subspecialties—locally, regionally, and internationally—
by graduating highly competent physicians and delivering comprehensive, evidence-
based healthcare. 

 

 

Mission 
The Department of Internal Medicine is committed to: 
1. Medical Education: Providing undergraduate and postgraduate students with high-
quality education, clinical skills, and professional ethics to practice internal medicine 
effectively. 
2. Clinical Services: Delivering high-standard, patient-centered care across all 
subspecialties of internal medicine, with an emphasis on safety, compassion, and 
excellence. 
3. Research: Promoting and supporting innovative clinical and academic research that 
advances knowledge and improves diagnostics and therapeutics in internal medicine. 
4. Postgraduate Training: Offering robust training programs for residents, master’s, 
and doctoral candidates to develop the next generation of specialists and 
academicians. 
5. Community Service: Engaging in public health education, outreach, and preventive 
healthcare initiatives that contribute to community well-being and awareness. 

 

 
 
 
 
 


	Int med 1.pdf (p.1)
	int med.pdf (p.2)

